

Solicitation 5000025768 – Question & Answer 3

Q. We are preparing a submission in response to Solicitation number: 5000025768, and I have a practical question for you: when submitting resumes for proposed team members, do you prefer that we include them in the same PDF file as the Technical Offer, or would it be alright for us to bind the resumes together as a separate PDF file?

A. Both methods are acceptable for the process of this solicitation.

Sollicitation 5000025768 – Question et Réponse 3

Q. Nous préparons une soumission en réponse à la sollicitation : 5000025768 et j'ai une question pratique pour vous : lorsque nous soumettrons des résumés pour les membres de l'équipe proposée, préférez-vous qu'on inclut dans le même fichier PDF comme l'offre technique, ou il serait bien pour nous d'unir les curriculum vitae en format PDF distinct ?

R. Les deux méthodes sont acceptables dans ce processus de cette sollicitation.